

Unit 4201-4207, 42/F, Metroplaza Tower 1, 223 Hing Fong Road, Kwai Fong, N.T., Hong Kong. Tel: +852-2815-2973 Fax: +852-2815-4191, 2815-7928

致各客戶:

<<關於: 停止簽發紙本櫃紙事宜>>

為配合香港貨櫃碼頭商會早前公怖的人口提櫃全面實施無紙化操作事宜及讓客戶有充足的時間準備和適應,我司將於大船到港日期為 2021 年 6 月 1 日起,停止簽發紙本入口貨物提重櫃紙及全面實行eRO。

若貴 司仍未登記使用 eRO,請致電一路通(3669-1407) 查詢詳情。

敬請各客戶注意,及盡早作出適當安排。 多謝合作!

長錦商船香港有限公司 二零二一年四月三十日

Dear Valued Sinokor Customers,

Suspension of Release Import Paper Release Order

Please be informed that Hong Kong Container Terminal Operators Association (HKCTOA) has announced the full implementation of Electronic Release Order (eRO) starting from 1 July, 2021.

In order to ensure sufficient time for customers to prepare and adapt eRO service, Sinokor will stop to issue Paper Release Order for Hong Kong import shipment with effect from vessel arrival on or after 1 June, 2021 and fully implement eRO instead.

Thank you for your kind attention and understanding.

For registration of eRO service, pls contact one port customer service at 3669-1407.

Your Sincerely,
SINOKOR HONGKONG CO., LIMITED